
智能家居网路安全性

先进数码化的家居环境已进展为充满互动交流的生活空间。此进展为用户带来一连串的
智能体验 ─ 能源管理、互动家居设备、连网家电及实时安防解决方案。然而, 行业上
显示出这些便捷伴随着一定的风险。CABA将会于研讨会上跟业界分享在智能家居方面
网路安全性的研究心得, CABA《智能家居网路安全性》的研究调查了连网设备及物联
网(IoT)在家居方面的发展，以及它如何引伸出一些网路安全的风险。此外, 分析报告还
指出网络威胁的巨大、以及在采取及执行网路安全的措施下如何管制及避免这些风险。
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Cybersecurity and the Connected Home

Digitally advanced home environments have progressed into communication-rich living 
spaces. This progression has enabled a host of smart experiences for consumer. Industry 
however has acknowledged that associated with such convenience is risk. 
CABA’s “Cybersecurity and the Connected Home” research study examines the prolifera-
tion of connected devices and the Internet of Things (IoT) in the home and how it has 
created many new cybersecurity risks. The analysis develops an understanding of the 
magnitude of cyber threats and how they can be managed and eliminated in addition to 
the challenges of adopting and implementing cybersecurity measures.

1/9/2016   11:15 – 12:15

11:15 - 12:15

Language: English/Mandarin, with consecutive interpretation. Free Admission.

Cybersecurity and the Connected Home
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